

《单词百科:postures是什么意思?postures怎么发音?postures的解释和用法》

英语单词postures是什么意思?postures怎么读?postures怎么发音?简答网为您整理了postures的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



postures怎么读

postures的读音: ['pɒstʃəz]

postures的意思

- 1、n. 姿势 (posture的名词复数); 看法; 态度; 立场;
- 2、v. 做出某种姿势 (posture的第三人称单数);

postures的相关词组

- 1、abnormal posture 姿势异常;

postures的近义词

- 1、acting adj.代理的;起作用的;活动着的;产生影响的;
- 2、affectation n.假装;装模作样;装模作样的言行;矫情;
- 3、attitude n.态度;看法;姿势;个人风格;
- 4、bearing n.关系 , 影响;举止;方位;轴承;
- 5、carriage n.马车;车厢;运费 , 运输;仪态;

postures的双语例句

- 1、Standing postures, then , provide the foundation for other groups of asana.

站姿是其它体式的基础.

- 2、 There may be tears grimaces, shuddering, clenching of hands or defensive postures.

可能会有眼泪,面部扭曲,发抖,紧握拳头,或者是防卫性的姿势.

- 3、 What he called & quot ; Kongfu & quot ; was in fact just some flashy postures.

他所谓的 “ 功夫 ” 其实都是些花把式.

- 4、 They instinctively gathered themselves into more tidy postures.

她们本能地恢复了端庄的姿态.

- 5、 Kiosks thus tread an interesting middle ground between the two most common desktop postures.

这样看来很有意思,信息亭站在了两种最常见的桌面姿态的中间.

- 6、 Parrots express their emotions vocally and with attitudes and postures, as well.

鹦鹉用声音同时也会藉态度和姿势表达他们的情绪.

- 7、 The actress performed various postures, which was charming.

这位女演员的表演娇妍多姿.

8、Modern warm-blooded animals tend to have more erected postures than cold-blooded animals .

现代的温血动物通常比 冷血动物 拥有更为挺拔的身躯.

9、Choose easier postures that are appropriate for your physical ability.

依据你身体的能力选择适当的,较容易的姿势.

10、Postures are Rupa , other mental functions are Nama.

姿势是色法; 其他心的作用是心法.

11、Modern consciousness has this great need to explode its own postures.

现代意识很有这种摧毁本身姿态的需要.

12、Her gestures and postures became more wanton and provocative.

她的姿势越发具有挑逗性,越发放荡.

13、These statues are in different postures and manners.

这些塑像千姿百态.

14、Do you like their beautiful shooting postures of the basketball players?

你们喜欢篮球运动员漂亮的投篮姿势 吗 ?

15、The postures of various people in the city take thousands of forms.

城市的众生相可谓千姿百态.

以上是简答网为您整理的postures怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于postures的用法、

postures的释义、postures的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/postures>